

Robust under the Gust Fund

Our department first published *Robust under the Gust* which depicted the moving stories of brave children with catastrophic diseases in September 2004 to mark our 40th anniversary. It is not only a book to record the life journeys of our fighters under the threat of serious illnesses and the unconditional love shown in these battles but also the positive attitude towards and determination against adversity. We do hope that the stories can encourage and urge you to treasure the beauty of life, and most important of all, not to give up easily as life is but once. Unlike the first edition of *Robust under the Gust*, this second edition published in November 2007 is for open sale, aiming to better promote the book and its spirit so conveyed in the stories.

The income and donations generated will be put under the Robust under the Gust Fund of The University of Hong Kong, which will finance the production and publicity of the book and other issues related to child health. More details can be found at website www.hku.hk/paed/. Thank you for your support!

Department of Paediatrics and Adolescent Medicine
LKS Faculty of Medicine The University of Hong Kong

《疾風勁草》基金

本系於 2004 年 9 月出版《疾風勁草》一書，載錄一群生命小勇士的故事，以及他們跟家人和醫護人員之間深厚情感。透過病童或其家人述說這些親身經歷，讀者不單看到病童接受治療的過程，並且深深感受到稚子在面對逆境時那股堅毅不屈的鬥志和積極正面的人生觀。我們更希望藉此刊物，彼此鼓勵，學懂珍惜生命所賦予的一點一滴。《疾風勁草》初版為非賣品，而 2007 年 11 月再版則作公開發售，希望此書及其提倡的精神能更廣為人知。

此書所帶來的一切收益及捐款，將撥歸香港大學的疾風勁草基金，用作印製和推廣此書，及資助其他促進兒童健康的工作上。閣下可在網址 www.hku.hk/paed 閱讀有關資料。衷心感謝您的支持。

香港大學李嘉誠醫學院
兒童及青少年科學系

Purchase Form

認購表格

Price : HK\$98.00 (please add postage per copy if needed - **local: HK\$30; overseas surface mail: HK\$60**)

定價：港幣 98 元正(此售價不含郵費，如需郵寄，本地郵資-港幣 30 元正；海外平郵-港幣 60 元正)

Payment Method 付款方法

By crossed cheque made payable to **“The University of Hong Kong”**. Please write **“Robust under the Gust Fund”** on back of the cheque and send it together with the completed form to the Department of Paediatrics and Adolescent Medicine (Room 116, New Clinical Building, Queen Mary Hospital, Pokfulam, Hong Kong)

以劃線支票認購，抬頭為 **“香港大學”**，請在支票背面寫上《疾風勁草》，並連同填妥之表格，寄往香港薄扶林道瑪麗醫院新教授樓 1 樓 116 室兒童及青少年科學系收。

i would like to purchase _____ copy(ies) of *Robust under the Gust* and enclosed a cheque of HK\$ _____.

本人欲認購 _____ 冊《疾風勁草》，並附上港幣 _____ 元的支票乙張。

銀行支票號碼 Cheque Number: _____

For further information, please contact the Office at 852- 2817 0641. 如有查詢，可聯絡兒科秘書處，電話：852- 2817 0641.

Information 郵遞資料 (Please enter in BLOCK LETTERS 請以正楷填寫)

Surname 姓: _____ Given Name 名字: _____ Title 稱謂*: Miss 小姐/ Ms 女士/ Mr 先生

Tel. no. 電話: _____ Email address 電郵地址: _____

Address 地址: _____

Thank you for your support! 謝謝您的支持!

疾風勁草基金

Robust under the Gust Fund



請貼上郵票
STAMP HERE

**To: Department of Paediatrics and Adolescent Medicine
LKS Faculty of Medicine
The University of Hong Kong**
Room 116, New Clinical Building
Queen Mary Hospital
102 Pokfulam Road, Hong Kong

